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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2024/25:89 Åtgärder för att minska vildsvinsstammen

Sverige har alltid varit ett land där människor ska kunna känna sig trygga, 
oavsett om de bor i städer eller på landsbygden. Men under de senaste åren har 
vi sett hur vildsvinsstammen ökat kraftigt, vilket skapat stora problem för både 
jordbrukare och boende på landsbygden. Skadorna på jordbruksmark och 
privata trädgårdar är omfattande, och det växande antalet vildsvin skapar en 
otrygghet för många som bor nära skogsområden.

I exempelvis Röfors, liksom på många andra platser runt om i landet, beskriver 
boende hur vildsvinens närvaro gör att man inte längre vågar släppa ut sina 
barn att leka utomhus eller ens gå på en kvällspromenad. Förutom de materiella 
skadorna påverkas människors vardag och känsla av säkerhet på ett mycket 
påtagligt sätt.

Regeringen måste ta ansvar för att hantera denna situation och se till att våra 
landsbygdsbor inte lämnas i sticket. Vildsvinsstammens tillväxt är ett nationellt 
problem som kräver samordnade insatser och tydliga strategier.

Därför vill jag ställa följande frågor till landsbygdsminister Peter Kullgren:

1. Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att effektivt minska 
vildsvinsstammen?

2. Hur tänker ministern arbeta för att stärka tryggheten för de människor 
som bor på landsbygden?

………………………………………

Denis Begic (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-04
Besvaras senast
2024-10-25
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


